



恒生強積金屢獲殊榮 獲頒五個「理柏基金香港年獎2022」獎項

2022年5月24日

我們很榮幸能再度於業界備受矚目的頒獎禮中獲獎,當中的「**最佳強積金五年獎** — 中國股票」更是連續6年獲獎,成績令人鼓舞,再一次肯定我們的成分基金表現持續卓越,強積金團隊專業盡責。

	強積金基金獎項
REFINITIV LIPPER FUND AWARDS 2022 WINNER HONG KONG	最佳強積金三年獎 — 中國股票(連續3年)
	最佳強積金五年獎 — 中國股票(連續6年)
	最佳強積金十年獎 — 中國股票
	最佳強積金十年獎 — 美國股票
	最佳強積金十年獎 — 環球債券(當地貨幣) (連續3年)

如有任何查詢,請致電恒生強積金僱主專線 (852) 2288 6822 或恒生強積金服務熱線 (852) 2213 2213。

資料來源:

理柏(Lipper)基金年獎。獎項結果乃根據理柏的評選標準及方法而選出。有關得獎者名單、評選準則/方法,請瀏覽 https://www.lipperfundawards.com/Awards/HongKong/2022/Fund。

Hang Seng MPF wins five awards from 2022 Refinitiv Lipper Fund Awards

24 May 2022

It is such a great honour to be promulgated by one of the renowned awarding agencies. We are particularly grateful to have been once again receiving the award of "Best Mandatory Provident Fund over 5 Years - Equity China" for the sixth consecutive year. Without a doubt, the awards highlight our persistent and prominent performances attribute to the professional work provided by our diligent and experienced MPF Team.

	MPF Fund Awards
REFINITIV LIPPER FUND AWARDS 2022 WINNER HONG KONG	Best Mandatory Provident Fund over 3 Years – Equity China (3 consecutive years)
	Best Mandatory Provident Fund over 5 Years – Equity China (6 consecutive years)
	Best Mandatory Provident Fund over 10 Years – Equity China
	Best Mandatory Provident Fund over 10 Years – Equity US
	Best Mandatory Provident Fund over 10 Years – Global Bond LC (3 consecutive years)

Should you have any queries, please contact our Hang Seng MPF Employer Direct on (852) 2288 6822 or Hang Seng MPF Service Hotline on (852) 2213 2213.

Source:

Refinitiv Lipper Fund Awards. The awards were based on Lipper's assessment criteria and methodology. For the awardees, assessment criterial/ methodology, please refer to https://www.lipperfundawards.com/Awards/HongKong/2022/Fund.